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Koronawirus według mnie 

 to taki świrus, 

który namieszał ludziom na świecie-  

tak, że nawet nie wiecie. 

Mnóstwo ludzi na niego choruje, 

w ich życie ingeruje. 

Świat szczepionkę wynalazł, 

żeby wszystkim pomóc naraz 

i od teraz będzie dobrze, 

bo odporność nasza wszystkim wyjdzie na dobre. 

Na razie nosimy maseczki i dezynfekujemy ręce, 

by nie dopadł nas ten wirus bo to naprawdę pomaga. 

Dbajmy o siebie, bo zdrowie to życie 

każdy o tym wie, że jest najważniejsze. 


